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Forsiden: 

Kate på tur i ”Lunden” hvor vi plukkede 

vintergækker. 
 



En forårshilsen!  

 

 

Med denne udgave af vores 

blad, sender jeg en forårs-

hilsen til jer alle.  

Foråret kommer hvert år, som et brus af ny ener-

gi. Alle de lysegrønne farver, spæde fugle- fløjt, 

længere dage. Tidlige morgener med solopgange, 

som pynter på letbanens rod og gør at man siger 

pyt til kaosset, trafikken og den lange dag, der 

venter forude med travlhed. Den stille stund i 

bilen, med morgenradio, bliver en langsom start 

på dagen, med flotte, smukke farver på himlen og 

med forårsluft. Det kan ikke være helt galt. Selv i 

den forsømte rabat, med papir, pap og rester fra 

byggeriet, der omfatter det meste af byen, står 

erantis og vintergækker stolt og lyser op. Man 

bliver så glad. Selv i det kedeligste, kan nyt liv 

skyde op og det gør det hvert år og minder os om 

alt det der forbinder os med forår og alle de min-

der vi har om det.  

Foråret kommer med ny energi, nye drømme og 

nyt håb. Vi kommer ikke uden om, at et år er gået 

med Corona. Det mest omtalte og omdiskuterede 

i 2021. Vi vidste ikke meget om det sidste forår. 



Nu ved vi en masse. Mange af os har aldrig før 

oplevet en så verdensomspændende katastrofe, 

med så mange mistede menneskeliv. Værst så det 

ikke ud i Danmark. Vi har nok gjort det meget 

godt i Danmark, trods alt. Indimellem har det 

været svært at finde gejsten. Især da 2. bølge 

skyllede ind over landet inden jul. Der tror jeg at 

der var mange, der var ved at miste modet. Men 

så kom vaccinen og tændte et lys for enden af 

tunnelen, og det begynder at brede sig nu. Vi 

begynder at få friheden tilbage i små bidder.  Vi 

vejrer forår og vi vejrer ” normalt ”, to ting der 

går godt i spænd, i denne sammen hæng.  

Jeg kan aldrig sige det nok. Jeg er mit personale 

evigt taknemmelig for den helt igennem ekstra 

ordinære indsats I har udvist under Corona. I den 

forbindelse er der så meget at fremhæve. Denne 

gang vil jeg fremhæve, at vi på intet tidspunkt her 

på Provstegaardshjemmet, har mærket isolation, 

ensomhed og depression, som det ellers er blevet 

beskrevet i pressen, og som det på ulykkeligvis, 

nok var tilfældet nogen steder. Der har været 

aktiviteter og liv i huset, som nu heldigvis igen 

fylder mere og mere. I dag er der fredags cafe 

igen med Jan Kjeldsen. Snart kan vi nok også 

have de pårørende med. Det glæder vi os til.  



Med forårets komme, ser vi frem mod lysere 

tider. Året er stadigt ungt og der er mange 

uskrevne sider i 2021. Det lysegrønne håb for-

planter sig og vi drømmer om mange ting. 

Drømme er så vigtige for os. De er med til at hol-

de liv i håbet, i kærligheden og i os mennesker.   

Jeg vil ønske jer alle hver især et skønt og lyse-

grønt forår.  

 

Kærlig hilsen Rikke  

 

 

 

 
 

 



Fodterapi 
 

Klinikken er åben mandag til fredag fra kl. 8.00. 

Der er åbent for alle, også for folk der ikke bor 

på Provstegaardshjemmet. 

Tidsbestilling på tlf. nr. 22 93 20 02 

eller online booking på www.fodterapien.dk 

Facebook: fodterapien od.v 
 

 

Alm. fodbehandling 440 kr. 

Neglelak     60 kr. 

Der ydes tilskud til diabetespatienter. 
 

 

Venlig hilsen 

Statsautoriserede fodterapeuter 

Joan B. Beyk og Birgit Søndergaard Jakobsen 

www.fodterapien.dk 

   

 

 
 

 

http://www.fodterapien.dk/


 
 

”Et nyt bud giver jeg jer: I skal elske hinanden. Som 

jeg har elsket jer, skal også I elske hinanden. Deraf 

kan alle vide, at I er mine disciple: hvis I har kærlig-

hed til hinanden”. Joh. 13,34-35 

 

Vi går mod lysere tider efter den mest mærkelige vin-

ter – vi nogensinde har oplevet. Pandemi, nedluk-

ninger, begrænsningsforbud, ensomhed, fællesskab 

hver for sig og samfundssind. Hvis jeg skal koge det 

hele ned til en bouillonterning, så vil jeg, som Løgs-

trup sagde det i sin disputsats fra 1943, sige, at vi har 

kun brug for tre ting: vand, brød og kærlighed. Altså 

hinanden!  

I de perioder i livet, hvor vi føler os isolerede og 

alene, kan vi kun bede om en håndsrækning fra et an-

det menneske – vi lever aldrig alene, vi holder altid et 

andet menneskes liv i vore hænder. Om det vil jeg 

gerne genfortælle en lille historie: 

https://www.google.dk/url?sa=i&url=https%3A%2F%2Fsamvirke.dk%2Fartikler%2Fsaadan-faar-du-paaskeliljerne-til-at-holde-laengere&psig=AOvVaw0RPXwayLWvTeiQD6FcGVLX&ust=1615816828279000&source=images&cd=vfe&ved=0CAIQjRxqFwoTCMij6PL4r-8CFQAAAAAdAAAAABAE


 

En rabbiner havde et stort ry som vismand, og folk 

opsøgte ham langvejsfra for at få lov til at forelægge 

ham alle mulige og umulige problemer. En jøde, der 

anså sig selv som særlig klog, mente, at den kendte 

rabbiner var overvurderet. Han opsøgte rabbien for at 

afprøve ham.  

Se, værdige rabbi, her i min lukkede hånd har jeg en 

lille fugleunge. Kan du sige, om denne fugl er død 

eller levende? Vismanden levede op til sit ry. Han 

indså, at dersom han sagde, at fuglen var død, så ville 

den besøgende åbne sin hånd og lade fuglen flyve. 

Hvis rabbien derimod svarede, at fuglen var i live, så 

ville gæsten knuse den i sin hånd og dermed fremvise 

den døde fugl. Rabbiens svar blev derfor: Denne fugls 

skæbne ligger ganske i din hånd. 

 

Det kan være mere end svært at komme overens med 

sit eget liv, men det er nu engang det, vi har fået, og så 

må vi se at få det bedste ud af det hver især og med og 

for hinanden. I forvisning om, at det, vi gør og siger, 

betyder noget. 

Vi kan knytte hånden og dræbe kærligheden og der-

med også livet. Eller vi kan åbne hånden og lade kær-

ligheden flyve!  

Glædeligt forår og glædelig påske!  

 

Nanne Mølhave, sognepræst 



Ny sygeplejerske på 

Provstegaardshjemmet 
 

 
 

 

Hej 

Mit navn er Jeanette, og jeg startede som ny 

sygeplejerske her på Provstegaardshjemmet i 

december 2020. 

 

Jeg er ansat som udviklings- og klinisk sygeple-

jerske, hvor jeg skal have fokus på den faglige 

udvikling her på Provstegaardshjemmet. Min 

arbejdsfunktion er således mangeartet, idet jeg 

eksempelvis skal fungere både som kliniker og 



som vejleder, supervisor, skribent og tovholder 

for de udviklingsprocesser vi sætter i gang, samt 

meget, meget mere       

 

Mit erfaringsgrundlag stammer primært fra syge-

husverdenen, hvor jeg gennem ca. 30 år har haft 

min gang på OUH. Herfra medbringer jeg bl.a. 

specialeerfaring fra nyremedicin, sårcenter, hud-

afdeling og urinvejskirurgisk afdeling, som alt 

sammen kan sættes i spil her på Provstegaards-

hjemmet. Jeg har beskæftiget mig med udvikling 

gennem det meste af min karriere og har derfor 

flere efter- og videreuddannelser på dette område. 

 

Jeg bor her i Odense sammen med min mand 

Peter, og har tvillingedrengene Sune og Andreas 

på 27 år, som bor henholdsvis i Varde og Køben-

havn. Jeg nyder at være skabende og kreativ, så 

det meste af min fritid tilbringes i haven sammen 

med Peter, der er tidligere havedesigner. Der er 

faktisk ikke én eneste ledig plads tilbage i haven, 

men på forunderligvis findes altid plads til nye 

spændende planter, og en hyggelig kaffestund er 

der altid plads til       

 

 



Jeg føler det som et privilegie at have fået lov til at 

blive en del af holdet på Provstegaardshjemmet, 

da her er et helt specielt og vidunderligt miljø. 

Glæder mig derfor meget til det fremtidige 

samarbejde med alle her på Provstegaardshjem-

met. 

 

Med venlig hilsen 

Jeanette 

 
 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Frisør 
 
 
Marianne Flink er frisør her på Provste- 
gaardshjemmet. 
 
 

Salonen er åben for ALLE beboere, 
pårørende og gæster.  

 

 
 
 

Åbningstiderne er:  
 

Onsdag fra kl. 8.30 til kl. 13.00 

Torsdag fra kl. 8.30 til kl. 18.00 
 

eller efter behov.  
 

Dameklip uden vask med føn eller vandondulation 375,- 
Dameklip med vask med føn eller vandondulation 435,- 
Herreklip 285,- 
Skæg 200,- 
Vask med føn eller vandondulation 280,- 
Permanent kort hår med klip 900,- 
Farve i kort hår 450,- 
Farvning af bryn og vipper og retning  200,- 
Få lagt en flot neglelak efter klip 50,- 
 
 
 
 

Bestil tid nu på telefon  

53 62 45 48 

 



Provstegårdshjemmet 

KOSTUDVALG 
 

Referat: Mandag den 15. marts 2021  

 

kl. 10.00 til 11.00 i spisestuen/ terapien 

 

 

Deltagere: 
 Hanne lej. 54, Grete lej. 60, Kæthe lej. 44.  

 Carl lej. 67. og Bent lej 55. 

 

 

 

Dagsorden:  

 

1. Info. Referat fra sidst. 

Der var ikke nogen kommentarer til referatet.  

 

2. Evaluering af Jul og Nytår menuer.  

Der var stor tilfredshed med menuerne i julen og til nytår, alle 

havde haft en god aften.  

 

3. Menu til påskefrokost den 8. april. 

Jeg viste billeder af de retter, som vi vil lave til påskefrokosten. 

Alle synes det så dejligt ud, og roste at vi sørgede for, at det var 

meget små portioner. Så man kan smage det hele.  

 

4. Ønsker til menuer i foråret. 

Der var ønsker om æg i sennepssovs, Dette serveres i påsken.  

Tarteletter er altid godt! Og ønske om hjemmelavet agurkesalat. 

Dette skal vi nok få planlagt med.   

 

   



5. Ændringer/ønsker til maden.  

 

Det er dejligt at der er brød om mandagen og boller de andre dage. 

Så får man lidt forskelligt.  

Det er dejligt når der serveres lune retter om aftenen. ”Vi bliver så 

glade”  

  

6. Er det godt med snaps til sildene den 1. lørdag i måneden.   

 

Vi drikker mest øl og sodavand, men det er dejligt når der hygges.   

 

7. Hvordan går det med kage/ brød til kaffen.  

 

Køkkenet skal huske at variere i kagerne, men ellers er det godt 

med variation af brød og kage. 

  

8. evt.  

Det blev nævnt at smørrebrødet er flot pyntet, og at næsten alle 

ønsker bliver opfyldt. 

 

 

Venlig hilsen 

 

Helle Nydam, økonoma 

  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



”Nørkleklubben” 
 

Vi er i den heldige situation, at vores frivillige 

igen må komme i huset, det er rigtig dejligt. 

Det betyder også at Nørkleklubben kan starte op 

igen, og i nørkleklubben kan man komme og 

strikke, hækle, brodere eller hvad man nu har lyst 

til af håndarbejde, og ikke mindst så kan man få 

smurt snakketøjet.       Der bliver serveret kaffe/te 

og kage, og måske et lille glas Bailey. 

Det vil foregå i dagligstuen onsdage fra 14-16, og 

styres af Inger-Lise Hansen og Jane Rasmussen. 

    

   Hilsen Jane og Terapien 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Fødselsdage 
 

April  
 

 

 10. Erik Sørensen   lejl. 12 

 13. Olaf Brandt   lejl. 47 

 22. Eigil Misser   lejl. 46 

 24. Grete Lindgren   lejl. 60 

      

      

 
  

Maj 
 

 

   5. Leif Juhl Winther  lejl. 18 

 12. Elise Frederiksen  lejl. 24 

 14. Ingeborg Sørensen  lejl. 38 

 17. Sv. Aage Kjeldgaard  lejl. 65 

 23. Oda Wedeby   lejl. 27 

 27. Vibeke Magleby  lejl. 29 

 28. Hans Jeppesen   lejl. 69 

  31. Ellen Nymark Rasmussen lejl. 1 
 

 

 

 

 



Siden sidst 
 

Nye beboere: 
 

Bent Thomhau   lejl. 2 

Gunner Bai Andersen  lejl. 17 

Inge Hansen    lejl. 34 

Inge-Lise Svane   lejl. 41 

Kate Schultz Brask   lejl. 44 

Connie Nielsen   lejl. 56 

Johannes Hansen Kusk  lejl. 70 
 

Velkommen 
 

 

 

 

Dødsfald:  

 

John Jørgensen   lejl. 2 

Ebbe Benberg   lejl. 17 

Anne-Lise Pedersen  lejl. 34 

Helge Nielsen   lejl. 56 

Inge Nielsen   lejl. 70 
 



Else Loof 100 år! 
 

 
 

 



 
 

 

Tirsdag d. 2. marts fyldte Else Loof 100 år, vi ønsker 

endnu en gang hjerteligt tillykke fra Provstegaards-

hjemmet. 



”Midt i en klunketid” 
 

 
 

Så må vi atter samles i lidt større forsamlinger 

(de der bor på Provstegaardshjemmet), det nyder vi 

bl.a. når der er oplæsning. Her er vi klar til en munter 

time med historier fra ”Midt i en klunketid”, vi får rørt 

lattermusklerne og det er lige så vigtigt som alle andre 

muskler i kroppen, og ”snakketøjet” bliver også luftet. 

Tak for stort fremmøde, og tak til kollegaer der er 

behjælpelige med at få beboere fulgt ned i terapien. 

Annette 
 



Mindfullness 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter at vi har fået lavet om i dagligstuen, og gjort det 

mere hyggeligt, er vi begyndt at lave lidt mindfullness 

indimellem. Vi har et program på fjernsynet med dej-

ligt afslappende musik og fine billeder, og mens man 

kan kigge på det, er det så 

også muligt at få noget af-

slappende massage/ 

berøring. Det kan være så 

afslappende at man falder 

i søvn       

 

     Terapien 

 

 

 

 



Fredagscafe! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Så har vi atter startet ”Fredagscafe” op, vi er rigtig 

glade for at det igen er muligt, og som det kan ses på 

billederne, så hygger beboerne sig meget. 

Fredagscafe er hver 4. fredag eftermiddag, og for-

håbentlig bliver det snart muligt for pårørende at del-

tage også. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hvalpebesøg! 
 

Vores besøgshund Merle 

har for 7 uger siden fået  

disse to dejlige hvalpe,  

de skønneste uldtotter. 

 

Tak for besøget 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Referat fra Plejehjemrådsmøde  
onsdag den 17. marts 2021 kl. 10.00 i terapien 

 

 

1. Velkomst ved Rikke: 

Det er dejligt at se jer alle, og at I har lyst til at deltage. 

Dejligt at der er kommet så mange. 

Dagsorden gennemgås. 

 

2. Orientering fra beboerne: 

Er der nogen af jer, der har noget, I gerne vil sige? 

 

Stor enighed om, at de har det godt. 

 

Kommentar: Vi har et prægtigt flygel, og der bliver 

spillet så dejligt. Der er ofte nogen, der synger med på 

meget af musikken, det ville være rigtig godt, hvis der 

kunne være ro til at lytte til musikken. 

 

Rikke: Det er svært, når man gerne vil synge med på 

kendte melodier. Vi kan sikkert finde ud af noget, hvor 

der lyttes mere til musikken. 

 

Rikke: Det er nu et år siden, vi lukkede ned pga. 

Corona. Hvordan har I det, og hvordan trives I? 

 

Kommentar: Der sker alt for lidt. Det er så dejligt at 

komme her op til noget, se lidt andet. 

Kommentar: Der er masser gode aktiviteter. 

 



Rikke: Der er ikke skruet ned for aktiviteterne. Der er 

meget, man kan være med til. Tidligere i starten af 

Corona, var der flere aktiviteter på afdelingerne. Nu er 

mange aktiviteter trukket op i fællesområdet igen. 

Kommentar: Mere information om, hvad der er af ak-

tiviteter, og hvad der sker. Jeg ser dårligt og kan ikke 

læse sedlerne. Jeg har brug for daglig information. 

 

Rikke: Plejepersonalet gennemgår dagligt aktivitets-

sedlen, inden de går ud og hjælper jer op. Så spørg per-

sonalet om, hvad I kan være med til. 

 

Kommentar: Vi havde engang morgensang, hvor vi 

fik information om, hvad der skulle ske i løbet af 

dagen. Kommer morgensang igen? 

 

Rikke: Morgensang blev taget væk, da Corona kom, 

da vi ikke måtte samles så mange, og vi helst skulle 

holde os adskilt, hver afdeling for sig. 

Tit kunne det være svært for plejepersonalet at nå at 

blive færdige, og for beboerne at nå at blive færdig 

med morgenmaden. 

Nu er der gåtur kl. 11.00, hvor afdelingerne går tur. 

Der kunne måske laves samling på afdelingerne kl. 10. 

Det vil vi kigge på. 

 

Kommentar: Det er svært, vi spiser morgenmad på 

forskellige tidspunkter. 

Kommentar: Gåture? kan man komme med på gåtur? 

og kan man komme ud og gå sammen med andre? 

 



Rikke: Der er gåture stort set hver dag uanset vejret. 

Alle har godt af at mærke vejret – temperaturskiftene. 

Det er hver dag kl. 1100. Man mødes ved hovedind-

gangen.  

 

Rikke: Jeg kan høre, at der er blandet mening om, hvor 

gode vi er til at informere. Vi skal gøre hvad vi kan for 

at blive bedre.  

 

Rikke: Er det godt, at de pårørende må komme igen? 

 

Kommentar: Det kunne være dejligt, hvis de må 

komme om formiddagen. 

Kommentar: Mange pårørende er på arbejde om for-

middagen, og der er aktiviteter. 

 

Rikke: Før Corona, havde vi ikke besøgstid. Pga. 

Corona har det været nødvendigt med mange flere 

restriktioner og retningslinjer. 

Der sker meget om formiddagen, eller man er ikke helt 

klar, hvis der skulle komme besøg. Så besøgstiderne 

blev lavet for at give lidt mere ro omkring jer og per-

sonalet. 

Hvis der er nogen, der har brug for besøg om formid-

dagen, så snakker vi sammen, og finder ud af det. Man 

skal blot aftale det med afdelingen. Det er ikke hen-

sigtsmæssigt at komme for tidligt. Der skal personalet 

få jer op på en god og tryg måde. Det er for at få en 

god start på dagen.  

 



Rikke: Vi har kun haft et tilfælde af Corona blandt jer 

beboere. Alle har gjort, hvad de kunne for at passe på 

hinanden. Personalet har også holdt sig for sig selv for 

at undgå smitte. 

Når vi lukker mere op igen, ser vi på morgensang igen. 

Jeg kan godt høre, at I gerne vil have det igen. 

Tak for jer, tak for et godt samarbejde, I har gjort det 

godt og været meget tålmodige under Corona. Det 

gælder også de pårørende, det er dejligt med forståelse. 

 

Kommentar: Også tak for jer. I har gjort det godt, stor 

ros til jer. 

 

Orientering fra køkkenet ved Helle: 

- Vi har ikke så mange nye tiltag. 

- Der var kostudvalgsmøde i mandags. Desværre var 

der ikke så mange, der deltog. Vi snakkede blandt 

andet om menuen til påskefrokosten den. 8. april. 

Påskefrokosten bliver på afdelingerne, hvor vi alle 

spiser sammen. 

- Der er kommet nye knive ud på afdelingerne. 

- Vi lærer også nyt i køkkenet blandt andet om diabe-

teskost og dysfagikost (som man får, når man har 

svært ved at tygge maden). 

- Kom og snak med mig, hvis I har noget både i for-

hold til maden eller rengøring. 

 

Kommentar: Når vi får kalvesteg, må det meget gerne 

være med andet end rødbeder evt. asier – syltede agurk 

m.m. 

Helle: Det skal vi nok ændre på. 



Kommentar: Det er dejligt, at der er afveksling i ma-

den, at der er retter fra andre nationaliteter. Det er godt. 

 

Rikke: 1 gang om måneden er der retter fra andre nati-

onaliteter på menuen. Det står på menuplanen, som I 

får en gang om måneden. Dagens ret står også på tav-

len i køkkenet på afdelingerne. 

Vi kommer igen ud til spis sammen på afdelingerne. 

 

Kommentar: Vi fik en dejlig middag i går, vi får 

meget dejligt mad. Det ender med jeg skal på slanke-

kur. 

 

Orientering fra sygeplejen ved Jeanette: 

Jeg er ny i huset, ansat i december. I Provstegaards-

hjemmets blad kommer der et lille skriv om mig. 

Jeg er ansat at have med det udviklingsmæssige og det 

faglige at gøre. 

Vi prøver hele tiden at blive dygtigere. I maj måned har 

vi kompetence dage. 

Hvis I har brug for at spørge om noget, er I meget vel-

kommen til at tage fat i en af os tre sygeplejersker. 

 

Orientering fra aktiviteten ved Jette: 

- De frivillige må igen komme i huset, så der er igen 

herretræf med petanque – gå/ cykelture 1 – 2 gange 

ugentligt, og de hjælper igen ved banko. De er tilbage 

på afdelingerne, dem der har mulighed for dette. 

- Musik om tirsdagen. Vi prøver at se, hvordan vi får 

løst, at der er mulighed for at synge med, og at der er 

mulighed for at lytte. 



- Onsdag efter påske starter nørkleklubben op igen. 

Det er også 2 frivillige, der står for det (Jane og Inge-

lise). Man kan strikke, sy, male, eller man kan kom-

me og hygge. 

- Mindfullness er vi startet op på, det er for alle. Vi 

hører noget stille musik hen over naturbilleder. Vi 

giver let massage på skulderne, eller lægger varme 

hænder på skuldrene. Man kan også bare komme og 

slappe af. 

Vi er to, og kan have max 6 beboere á gangen. Så det 

går på skift. Men sig til, hvis det har interesse. 

- Køreture starter vi op på igen, det går også på skift 

på afdelingerne. Det er enten korte eller lange ture. 

 

Kommentar: Hvad med fysioterapeut? 

Rikke: James har sagt op til den 1. april. Vi får en ny fysio-

terapeut, som starter så hurtigt som muligt. 

Vi har en fysioterapeut på Provstegaardshjemmet, hvilket 

ikke et krav. Det er noget, som vi gerne vil have fordi vi 

syntes det giver en bedre kvalitet set ud fra et helheds-

billede.   

Hvis man bevilliges fysioterapeut, kommer de ude fra. Dem 

der kan bevilges, bliver det via sygeplejerskerne eller egen 

læge.   

Primær opgave er hjælpemidler og §86, som er træning 

med henblik på genetablering af tabte færdigheder, som kan 

genvindes. 

En fysioterapeut er en god sparringspartner for alle på 

plejehjemmet. 

Den nye fysioterapeut kan komme med på næste møde. Vi 

glæder os til det.  



Kommentar: Får man betalt store tandlægeregninger? 

 

Rikke: Nej, men man kan søge om at komme ind til 

omsorgstandplejen. 

 

Rikke: Jeanette repræsenter sygeplejerskerne og vil deltage 

til møderne. 

 

- Tak for i dag, tak for jeres indslag. Dejligt at så 

mange vil deltage. 

 

- Næste møde den 10. maj kl. 10.00. 

 

Referent 

Jette Varming Nielsen 

Aktiviteten 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



Gartner 
 

 

 

Viggo Larsen 

Kratholmgården 

Kommer på Provstegaardshjemmet 

 hver tirsdag ca. kl. 10.00 

med frugt og blomster. 

Buketter kan bestilles på  

tlf. 65 96 31 52 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Provstegaardshjemmet Odense 

Friplejehjem! 

 

Har du lyst til at høre nærmere 

om at bo på Provstegaardshjem-

met? 

 

Besøg vores hjemmeside eller 

kontakt Provstegaardshjemmet. 

 

www.provstegaardshjemmet.dk 

 

info@provstegaardshjemmet.dk 

 

tlf. 6316 9465 
 

 

http://www.provstegaardshjemmet.dk/
mailto:info@provstegaardshjemmet.dk

